



Embassy of Japan in Lebanon

September 2, 2022

Press Release

Conferment Ceremony of a decoration of Japan to Mr. Fadi AOUN, President of the ISKF - Lebanon

On September 1, 2022, H.E. Mr. OKUBO Takeshi, Ambassador of Japan to Lebanon, conferred a decoration "The Order of the Rising Sun Silver Rays" on Mr. Fadi AOUN, President of the International Shotokan Karate Federation - Lebanon.

The decoration was conferred in appreciation of his outstanding contribution to promote karate in Lebanon, thereby further strengthening friendly relations between Japan and Lebanon. Mr. Aoun has served as a strong engine to improve karate skills and talents in Lebanon since the establishment of ISKF in Lebanon.

The conferment ceremony took place at the residence of Japanese Ambassador in Baabda with the presence of MP Farid Boustany, President of LJAC (Lebanese Japanese Association for Cooperation), family and friends from the local sports community.

Ambassador OKUBO expressed deep appreciation to Mr. Aoun for his long-standing contribution not only to strengthening the bilateral relations but also to encouraging the Lebanese people in difficult moment through his activities.

For his part, Mr. Aoun expressed his gratitude to the decoration stressing that this special offering embodies the depth of the bilateral relationship between the two nations. He also appreciated Government of Japan for its support in promoting karate and other martial arts in Lebanon.





سفارة اليابان في لبنان

2 أيلول، 2022

بيان صحفي

حفل منح وسام ياباني للسيد فادي عون رئيس جمعية ISKF-Lebanon

في 1 أيلول 2022، قام سعادة سفير اليابان في لبنان السيد أوكوبو تاكيشي، بمنح وسام "الشمس المشرقة نجم فضي" إلى السيد فادي عون، رئيس جمعية International Shotokan Karate Federation (ISKF) في لبنان.

تم منح هذا الوسام تقديراً لمساهمته البارزة في ترويج الكاراتيه في لبنان، وبالتالي تعزيز العلاقات الودية بين اليابان ولبنان. عمل السيد عون كمحرك قوي لتحسين مهارات ومواهب الكاراتيه في لبنان منذ تأسيس ISKF في لبنان.

وجرت مراسم منح الجائزة في منزل السفير الياباني في بعثتنا بحضور النائب د. فريد بستاني رئيس الجمعية اللبنانية اليابانية للتعاون LJAC والعائلة والأصدقاء من المجتمع الرياضي المحلي.

وأعرب السفير أوكوبو عن تقديره العميق للسيد عون على مساهمته الطويلة الأمد ليس فقط في تعزيز العلاقات الثنائية ولكن أيضاً في تشجيع الشعب اللبناني في الأوقات الصعبة وذلك من خلال أنشطته.

من جانبه أعرب السيد عون عن امتنانه لمنحه الوسام مؤكداً أن هذا التكريم الخاص يجسد عمق العلاقة الثنائية بين البلدين. كما أعرب عن تقديره لحكومة اليابان لدعمها في تعزيز الكاراتيه وفنون الدفاع عن النفس الأخرى في لبنان.

